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Fai uns días tivemos unha reunión co alcalde na cal volvémoslle a trasladar as nosas
preocupacións sobre o noso pobo, especialmente as obras que consideramos máis urxentes:

  

- Obra do parque

  

- Curva dos Etxeberría

  

- Estado da praia

  

- Local social

  

Por exemplo, a obra do parque, a cal foi prometida para o ano pasado, segue sen ter
financiamento, polo que non estamos en condicións de afirmar cando se realizará a
mesma,aínda que en opinión do alcalde, esta realizarase este ano.

  

En canto ao resto de obras, teremos que esperar a tempos mellores. O alcalde contounos que
a obra do paseo polo río Lambre realizarase cando o bo tempo acompáñenos
. Esta obra está 
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financiada pola Demarcación de Costas
, e parece que xa está aprobada a súa execución. Supomos, polo tanto, que antes do verán
poderemos ter un paseo ao longo do río Lambre ata moi preto dos muíños de Misericordia.
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